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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 20. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 11. listopada 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Drugo pitanje je vezano za aglomeraciju. Mi smo imali sastanak s građanima i građane 
zanima ta aglomeracija. Tu su pitanja, ali sve se svodi na jedno pitanje vezano za 
aglomeraciju. Na koliko zona je podijeljena aglomeracija, koliko je ukupno građevinskih 
dozvola potrebno ishodovati i koliko ih je do sada ishodovano?  Koliko lokacijskih dozvola je 
do sada ishodovano, da li je riješeno imovinsko pitanje lokacije pročistača u Raši, ali i onoga 
u Rapcu, koji je krajnji rok predaje projekta za europsko financiranje i da li će, i ako da, koje će 
posljedice imati spajanje vodovodnih poduzeća na daljnji tok same izvedbe radova? I da li je 
tu od presudne važnosti čim prije prijaviti projekt jer u biti svi znamo da postoji neki rok kada 
se projekt treba prijaviti. Mene zanima da li smo mi uopće zakasnili na prijavu projekta.“    
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Alen Golja, direktor TD Vodovod Labin d.o.o.: 
 
„Zahvaljujem se na pitanju. Aglomeracija je jedan projekat koji se dosta dugo radi. Mi smo 
sada u onoj završnoj fazi. Dobivene su sve lokacijske dozvole osim lokacijskih dozvola za 
uređaje i za pristupne ceste obzirom da taj dio investicija aglomeracije ide po žutom fidicu gdje 
je dovoljno da se ishoduju lokacijske dozvole s obzirom da u sklopu projekta i tender 
dokumentacije ide i izvođenje i samo projektiranje odnosno predlaganje tehnologije za 
navedene uređaje. Sveukupno je podijeljeno na četiri lota. Jedan lot su uređaji i pristupne ceste 
i pristupni cjevovod odnosno spojni cjevovodi. Drugi lot je uređaj za pročišćavanje pitke vode 
i sanacija dijela pristupnog vodovoda do samog uređaja za pročišćavanje pitke vode. Treći lot 
je kanalizacijska mreža na području grada Labina i Raše, a četvrti lot je samo naselje Rabac, 
znači izrada fekalne i oborinske kanalizacije sa svim crpnim stanicama. U fazi je i rješavanje 
imovinsko pravnih odnosa. Mi smo krenuli na teren zajedno sa odvjetničkim uredima. Ono šta 
je važno je da se preko 90% imovinsko pravnih se rješava sa jedinicama lokalne samouprave 
jer smo i na taj način projektirali cijelu aglomeraciju da se sve cijevi, i odvodnje i vodovodna 
mreža, da se stave u prometnice tako da maknemo onaj dio rizika koji bi bio za rješavanje 
imovinsko pravnih odnosa. Mi nismo zakasnili na prijavu projekta obzirom da se tek sada 
otvara razdoblje 2024.- 2028. Krajem godine ili početkom sljedeće godine trebali bi biti otvoreni 
ti natječaji. Mi smo prošli tjedan imali prezentaciju projekta i u Ambasadi Austrije sa njihovim 
gospodarstvenicima. Bili smo jedni od tri koji su prezentirali, zajedno sa Dubrovnikom i 
Slavonskim Brodom. Do kraja godine trebale bi biti izdane sve građevinske dozvole i vjerujem 
da ćemo početkom sljedeće godine biti spremni za prijavu, naravno ako to bude doneseno od 
strane nadležnog ministarstva, ako bude taj aplikacijski paket završen. Uvjeti su isti, dakle isti 



postotak financiranja tako da mi smo, što se toga tiče spremni. Vodimo trku s vremenom još 
do kraja godine, ali vjerujem, ne da vjerujem nego sam siguran, da ćemo uspjeti. Mi ćemo i 
dalje prezentirati građanima. 18. će biti prezentacija aglomeracije za područje Vineža. Onaj 
sljedeći tjedan za područje Starog grada, Presike i Rogočane i onda onaj tjedan kasnije ide 
Rabac, Streljana i Ripenda. Ostale detalje mogu dati u pismenom da vidite točno koje su 
dozvole izdane i šta je napravljeno.“  
 
Vijećnica Katarina Filipović (SDP) dodatno navodi:  
„Ja bi molila pismeni odgovor, ako može. Hvala.“ 
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